

At 6:02 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, MAY 10, 1989

(2)

The Standing Committee on Energy, Mines and Resources met at 3:20 o'clock p.m. in Room 208 West Block this day.

*Members of the Committee present:* Yvon Côté, Ross Harvey, Al Johnson, Jean-Pierre Hogue, Russell MacLellan, Diane Marleau, René Soetens, Scott Thorkelson.

*In attendance: From the Library of Parliament:* Peter Berg and Paul Hough, Researchers.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman.

On motion of Al Johnson, seconded by René Soetens, it was agreed,—That Jean-Pierre Hogue be elected as Chairman of the Committee.

The Chairman took the Chair.

At 3:25 o'clock p.m. the Committee proceeded to an *in camera* meeting.

The Committee considered future business.

At 3:50 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, JUNE 20, 1989

(3)

The Standing Committee on Energy, Mines and Resources met at 4:07 o'clock p.m. in Room 371 West Block this day, the Chairman Jean-Pierre Hogue, presiding.

*Members of the Committee present:* Jean-Pierre Hogue, Al Johnson, Russell MacLellan, Diane Marleau, René Soetens, Scott Thorkelson.

*Other Members present:* Roger Simmons, John MacDougall.

*In attendance: From the Library of Parliament:* Peter Berg and Paul Hough, Researchers.

*Appearing:* The Honourable Jake Epp, Minister of Energy, Mines and Resources.

*Witnesses: From the Department of Energy, Mines and Resources:* R.R. Sully, Assistant Deputy Minister, Mineral Policy Sector; H. O'Donnell, Assistant Deputy Minister, Surveys, Mapping and Remote Sensing Sector.

The Order of Reference dated Friday, April 28, 1989, relating to the Main estimates for the fiscal year ending March 31, 1990, being read as follows:

*Ordered.*—That the Votes 1, 5, 10, L15, L20, 25, 30, 35, 40, 45, 50 and 55 under ENERGY, MINES AND

À 18 h 02, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 10 MAI 1989

(2)

Le Comité permanent de l'énergie, des mines et des ressources se réunit aujourd'hui à 15 h 20, dans la pièce 208 de l'édifice de l'Ouest.

*Membres du Comité présents:* Yvon Côté, Ross Harvey, Al Johnson, Jean-Pierre Hogue, Russell MacLellan, Diane Marleau, René Soetens, Scott Thorkelson.

*Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement:* Peter Berg et Paul Hough, attachés de recherche.

Le greffier du Comité préside à l'élection du président.

Sur motion de Al Johnson, appuyé par René Soetens, il est convenu,—Que Jean-Pierre Hogue soit élu président du Comité.

Le président occupe le fauteuil.

À 15 h 25, le Comité poursuit la séance à huis clos.

Le Comité examine ses travaux à venir.

À 15 h 50, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 20 JUIN 1989

(3)

Le Comité permanent de l'énergie, des mines et des ressources se réunit aujourd'hui à 16 h 07, dans la pièce 371 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Jean-Pierre Hogue (*président*).

*Membres du Comité présents:* Jean-Pierre Hogue, Al Johnson, Russell MacLellan, Diane Marleau, René Soetens, Scott Thorkelson.

*Autres députés présents:* Roger Simmons, John MacDougall.

*Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement:* Peter Berg et Paul Hough, attachés de recherche.

*Comparâit:* L'honorable Jake Epp, ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources.

*Témoins: Du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources:* R.R. Sully, sous-ministre adjoint, Secteur de la politique minérale; H. O'Donnell, sous-ministre adjoint, Secteur des levés, de la cartographie et de la télédétection.

Lecture est faite de l'ordre de renvoi du vendredi 28 avril 1989, concernant le budget des dépenses principal pour l'exercice prenant fin le 31 mars 1990, dont voici la teneur:

*Il est ordonné.*—Que les crédits 1, 5, 10, L15, L20, 25, 30, 35, 40, 45, 50 et 55, sous la rubrique ÉNERGIE,